

家訊 – April 21, 2024

**水牛城華人基督教會
受洗新會員主日崇拜**

序曲/宣召 羅馬書 5:1-11
朗讀 使徒信經
唱詩敬拜 神與我同在
這一生最美的
祝福
禱告
受洗勉勵 為愛活，為主
活 - 李牧師
信仰告白
見証 1 & 2 劉佳怡, 吳思源
洗禮
唱詩奉獻 中文姊妹團契
恩典之路 / 你們
要讚美耶和華
見証 3 & 4 史盛安, 陳夏榕
接受新會員/彼此承諾 (禮物与
證書)
聖餐禮
三一頌/阿門頌/祝禱
報告/代禱事項
默禱/散會/獻花/點心

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這 主愛
的大家庭, 也成您屬靈的家。

本周聚會時間

4/24: 周三禱告聚會 7:30PM
4/26: 學生學者職青暫停一次
4/26: 葡萄園 7:30PM
4/27: 中文學生學者畢業晚會 6-9PM
(若參加6PM晚餐 - \$5/位, 請
今天4/21找Ria姊妹報名;
7:15PM開始聚會節目)
4/28: 分堂敬拜 9:30AM

下周主日 (4/21/2024)

讲員: 李志豪牧師 (Binghamton)
主席: 庄峻
招待: 聂宁岚, 王维军

BCCC Family News - April 21, 2024

**BCCC Baptism and New
Member Sunday**

**Prelude /
Invocation** Romans 5:1-11

Apostles Creed

**Musical
Praise** - God is for us
- The Gift of
Knowing you

Prayer

Exhortation Live for Love, Live for
God – Pastor Sunny

Confession of Faith

**Testimony
1 & 2** Jiayi Liu
Siyuan Wu

Baptism

Offering Chinese Sister
Fellowship

**Testimony
3 & 4** Shaine Shi
Cherry Chen

**Member Reception / Church
Commitment (Gifts & Certificates)**

Holy Communion

Doxology/Benediction

Announcements

Silent Meditation

*Refreshments after Service

Welcome

We are so glad you are here to worship
with us today at BCCC! May all of you
and your family be blessed as we
worship, grow and serve the Lord
together in this church.
Stay connected to BCCC
through our mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Weekly Meetings

Wed 4/24 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 4/26 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Middle School (6th-8th grade)
High School (9th-12th grade)
Livingstones (College)
Living Truth (Young Adult)&Adults
Sun 4/28 - Separate Service 9:30AM

Upcoming Events

Fri 5/3 - Graduation/Farewell Dinner
Semi-Formal
6:30PM @ church

Next Sunday 4/28

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Darryl Dilliot
Ushers: Ray Lew, Xiuling Xu



BCCC Family News - April 21, 2024

Weekly Announcements

- Welcome to Siyuan Wu, Shaine Shi, Jiayi Liu, and Cherry Chen who were baptized today and became new church members.
- Morrison in China, A Picture Exhibition: 200 Years of Protestant Evangelism: Due to the baptism, we will take a break of quiz this week. The quiz will restart on 4/28. Join us as we walk through this exhibit together. For the third week 4/28-5/4 we will look at poster # 40-61 ("The China encountered by the missionaries").
- Starting in May, we will only provide Youtube livestream for Sunday service. There is no more zoom option. You can access Youtube link via our church website. Youtube link will not be posted on Facebook.
- 2024 New York Upstate Church Memorial weekend retreat: 5/25-27. Youth Retreat: The Ancient Faith in the Modern Day by Dr. Daniel Ferritto II. Registration has started. You can register with brother Jun Zhuang. <https://sites.google.com/view/upstateretreat>

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (4/8-4/14): \$4,655
YTD Actual Offering: \$98,379
YTD Budgeted Expenditure: \$90,483
YTD Designated Offering: \$7,734

Thanksgiving & Prayers

- Thanks to brothers and sisters for helping to clean our church building yesterday 4/20
- Thanks to Amherst Baptist Church for the use of their building for our baptismal service.
- Pastor Sunny will leave for his short term mission and vacation in South East Asia on 4/23 until the end of May. Please pray that God will protect and use him along the way. In training, preaching, counseling, visits, exchanges, etc., we will glorify the name of the Lord.
- Please pray together as we seek the Lord's guidance on a possible short-term mission trip in December 2024.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

April Prayer Guide:

Breakthrough - God Our Strength

Week 4/17-4/23: Prayed for Others

Finally, brothers, pray for us, that the word of the Lord may speed ahead and be honored, as happened among you, and that we may be delivered from wicked and evil men. For not all have faith. But the Lord is faithful. He will establish you and guard you against the evil one. And we have confidence in the Lord about you, that you are doing and will do the things that we command. May the Lord direct your hearts to the love of God and to the steadfastness of Christ.

- 2 Thessalonians 3:1-5

家訊 - April 21, 2024

家訊

- 歡迎所有受洗/會員 1) 吳思源 Siyuan Wu 2) 史盛安 Shaine Shi 3) 刘佳怡 Jiayi Liu 4) 陳夏榕 Cherry Chen.
- 「馬禮遜教士入華宣教二百年」歷史圖片展: 因洗禮休息一週。第三週從4/28開始。第三周 (4/28-5/4) - 宣教士所面對的中國 (圖片40- 61 在客廳 Lounge)。
- 從5月開始, 我們將只透過 youtube 進行主日聚會的直播 (不再有 zoom), 您可以從教會網站訪問 (我們將停止在微信上發布 youtube 連結)。如果您有任何疑問, 請與執委會聯絡。
- 2024 紐約上州華人教會國殤日退修會: (5/25-27): 中文主題: 以福音為中心的使命型教會, 柏有成博士。同時也有青少年的聚會 (Dr. Daniel Ferritto II)。報名事宜請聯絡莊焜弟兄。 <https://sites.google.com/view/upstateretreat>

感恩与代禱

- 感謝: 所有星期六來教會幫忙春季大掃除的弟兄姊妹們。
- 感謝: Amherst Baptist church 讓我們使用會堂舉行受洗和新會員典禮。
- 李牧師: 將於4/23 至 5月底出發到東南亞宣教及休假探親。請代禱一路有神保守與使用, 在培訓, 講道, 輔導, 探訪, 交流等, 榮耀主名。
- 其他: 肢体中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

四月禱告指南: 突破 - 神是我們的力量

第三周 (4/17-4/23): 為他人祈禱

弟兄們, 我還有話說, 請你們為我們禱告, 好叫主的道理快快行開, 得著榮耀, 正如在你們中間一樣; 2 也叫我們脫離無理之惡人的手, 因為人不是都有信心。3 但主是信實的, 要堅固你們, 保護你們脫離那惡者[a]。4 我們靠主深信, 你們現在是遵行我們所吩咐的, 後來也必要遵行。5 願主引導你們的心, 叫你們愛神, 並學基督的忍耐!

-- 帖撒羅尼迦後書 3:1-5

